

12. SEAL

SECTION 1

The directors shall provide for the safe custody of the Seal. The Seal when affixed to any written instrument shall be witnessed by a director of any other person so authorized from time to time by resolution of directors. The directors may provide for a facsimile of the Seal and of the signature of any director or authorized person which may be reproduced by printing or other means on any instrument and it shall have the same force and validity as if the Seal had been affixed to such instrument and the same had been signed as hereinbefore described.

SECTION 2

The Company may have for use in any territory, district or place elsewhere than in Belize an official seal (the "Overseas Seal"), which shall be a facsimile of its common seal. A deed or other document to which the Overseas seal is duly affixed shall bind the Company as if it had been sealed with the common seal of the Company.

SECTION 3

The Company may have for use for sealing securities issued by the Company and for sealing documents creating or evidencing securities so issued an official seal (the "Securities Seal") which is a facsimile of the common seal of the Company with the addition on its face of the word "Securities". Each certificate to which the Securities Seal shall be affixed need not bear any signature.

13. DIVIDENDS

SECTION 1

The Company may, by a resolution of the directors, declare and pay dividends in money, shares, or other property; but, dividends shall only be declared and paid out of surplus. In the event that dividends are paid in specie the directors shall have responsibility for establishing and recording in the resolution of directors authorizing the dividends, a fair and proper value for the assets to be so distributed.

12. ПЕЧАТЬ

РАЗДЕЛ 1

Руководители должны обеспечивать надежное хранение Печати. Печать, поставленная на любой письменный документ, должна быть засвидетельствована подписью любого другого лица, уполномоченного для этого решением директоров. Директора могут обеспечить факсимильную печать и подпись директора или уполномоченного лица, которые могут быть воспроизведены путем печати или иными средствами на любом инструменте, и должны иметь ту же силу и действие, как и оригиналы.

РАЗДЕЛ 2

Компания может иметь для использования на любой территории, районе или в другом месте, за границей Белизе официальную печать ("Заграничная печать"), которая должна быть точной копией официальной печати. Акт или другой документ, заверенный "Заграничной печатью", имеет такую же силу, как и заверенный официальной печатью Компании.

РАЗДЕЛ 3

Компания может использовать для наложения печати на ценные бумаги, выпущенные Компанией, и для заверения документов, подтверждающих выпуск таких ценных бумаг официальную печать ("Печать для ценных бумаг"), которая является точной копией печати юридического лица Компании с дополнительной надписью "Ценные бумаги". Сертификат, на который поставлена Печать для ценных бумаг, не нуждается в дополнительной подписи.

13. ДИВИДЕНДЫ

РАЗДЕЛ 1

Компания, резолюцией директоров, может объявлять и выплачивать дивиденды в форме денежных средств, акций или иного имущества; но, дивиденды должны быть объявлены и выплачены только из профицита. Если дивиденды выплачены в денежной форме, директора должны нести ответственность за постановление и внесение в резолюцию директоров разрешения на дивиденды, и установление справедливого размера активов, подлежащих распределению.

SECTION 2

The directors may from time to time pay to the members such interim dividends as appear to the directors to be justified by the profits of the Company.

SECTION 3

The directors may, before declaring any dividend, set aside out of the profits of the Company such sum as they think proper as a reserve fund, and may invest the sum so set apart as a reserve fund upon such securities as they may select.

SECTION 4

Notice of any dividend that may have been declared shall be given to each member in the manner mentioned in Article 15 Section 1 and all dividends unclaimed for three years after having been declared may be forfeited by resolution of the directors for the benefit of the Company.

SECTION 5

No dividend shall bear interest as against the Company.

РАЗДЕЛ 2

В соответствии с положениями Закона, директора могут выплачивать промежуточные дивиденды в случае, если директора считают такие дивиденды оправданными прибылью компании, доступной для распределения.

РАЗДЕЛ 3

Перед объявлением выплаты дивидендов Директора имеют право перевести, по своему усмотрению, часть прибыли в резервы Компании и инвестировать эту сумму в ценные бумаги, выбранные на их усмотрение.

РАЗДЕЛ 4

Всем участникам Компании, в порядке, определенном Разделом 1 Статьи 15, должна предоставляться информация об объявленных дивидендах. Дивиденды, не востребованные в течение трех лет после объявления об их выдаче, могут быть конфискованы резолюцией Директоров и возвращены Компании.

РАЗДЕЛ 5

Компания не начисляет проценты на невыплаченные дивиденды.